TOUR HIGHLIGHTS

TAIPEI

- ✓ Jimmy Moon Bus Station
- ✓ Ningxia Night Market
- ✓ Shilin Residence Garden
- ✓ Pingxi or Shifen Old Street + Sky Lantern
- ✓ Dadaocheng Dihua Old Street
- √ Ximending Shopping District

TAIPEI~JINSHAN

- ✓ Jinshan Old Street
- √Jinbaoli Cihu Temple Golden-faced Mazu for Chinese New Year Blessing
- √The Governor's Hot Spring Bath Experience
- √ Huang-Kang Fishing Harbor

TAICHUNG

- ✓Zhongshe Flower Market
- ✓ Rainbow Village + Gaomei Wetland
- ✓ Lukang Old Street + Night Market
- ✓ PARK2 Caowu Square
- ✓ Mitsui Lalaport Outlet Park

NANTOU

- ✓ Sun Moon Lake Scenic area + Wenwu Temple
- √Formosan Aboriginal Culture Village + 1way ride on the Sun Moon Lake cable car

PACKAGE INCLUSIVE:

- ✓ Return economy air ticket by Singapore (SQ) or Starlux (JX) or China Airline (CI);
- √ 06 nights or 07 nights hotel accommodation based on twin sharing;
- Meals provided as per itinerary;
- Tour are conducted in Mandarin
- ✓ Admission fee as per itinerary

PACKAGE EXCLUDE:

- X Airport Taxes and Fuel Surcharges; X Compulsory Driver/Guide;
- X Travel Visa (if any);
- X Personal Travel Insurance;
- X Any incidental bill or personal expenses;

Remarks: If there is traffic jam during the CNY, the itinerary will be re-adjust according to the actual situation. Sequence of itinerary is subject to change without prior notice. In the event of discrepancy between English and Chinese itineraries, refer to the Chinese version itinerary. OShopping stops: Aboriginal product center / Pearl Culture Center / Tianlu Gallery or etc.

DISCLAIMER Images featured are for provisional purpose only. The sequence of the itinerary, meals and hotel arrangement are subject to the final adjustment of the local ground operator and flight schedule is subject to airline in use. We reserve the right to alter the sequence or change or amend the itinerary if necessary with or without notice especially some sightseeing are based on seasonal with no guarantee. All flight and hotel are subject to final confirmation. *Term and conditions apply. UP 06 Aug 2024.

DAY 1 SINGAPORE 🛪

► Note: If customer by CI flight, please check-in airport 1 day earlier (at night) for CI Midnight flight. (Meal on board / L: X / D: X)

Assemble at airport for your flight to Taiwan. Upon arrival, proceed to Taipei for the following activities;

- ⇒Dadaocheng Dihua Old Street
- ⇒Shilin Offical Residence Garden: the first ecological garden in Taipei.
- ⇒Ningxia Night Market

Hotel: Beitou Aloft, Taipei Riverview Hotel or similar

- ► Note: If customer by JX flight, day1 arrival Taipei will check-in hotel. Tour will start on day.02 & tour sequence will be adjusted. (JX passengers excluded visit Ningxia Night Market.)
- ► Note: If the dinner falls on "28JAN", New Year's Eve dinner will be arranged. (For group date by SQ & JX)

DAY 2 TAIPEI – TAICHUNG

(B: Hotel / L: Local Style / D: X)

After breakfast, proceed for the following sightseeing;

- ⇒Zhongshe Flower Market: The flower garden displays all kinds of four season flowers. Take a nice stroll at the colourful sea of the flower at the garden.
- ⇒PARK2 Cauwu Square: A modern shopping and entertainment complex. It integrates shopping, dining, entertainment and leisure facilities..
- ⇒Fengjia or Yizhong Night Market

Hotel: Taichung Beacon, Wenhua, Inhouse Hotel or similar

DAY 3 TAICHUNG

(B: Hotel / L: Lukang Style / D: X)

After breakfast, proceed for the following sightseeing;

- ⇒Rainbow Village, is a military dependents' village that was converted into street art.
- ⇒Lukang Old Street: A historic street in Lukang, renowned for its well-preserved traditional architecture, local shops, and cultural attractions.
- ⇒Gaomei Wetland, Windmill Park
- ⇒Taichung Mitsui Shopping Park Lalaport

Hotel: Taichung Beacon, Wenhua, Inhouse Hotel or similar

DAY 4 TAICHUNG - NANTOU - TAICHUNG

(B: Hotel / L: X / D: Steamboat Buffet)

Today proceed for the following sightseeing;

- ⇒Aboriginal Local Product Center
- ⇒Formosan Aboriginal Culture Village: is located in Sun Moon Lake. It is a joyful and diverse theme park created with the theme of Taiwanese aboriginal culture.~★Special:

One-Way Ride on the Sun Moon Lake Cable Car.

⇒Sun Moon Lake Scenic area + Wenwu Temple Hotel: Taichung Beacon, Wenhua, Inhouse Hotel or similar

DAY 5 TAICHUNG - TAIPEI JINSHAN

(B: Hotel / L: X / D: Fishing Port Cuisine)

Today proceed for the following sightseeing;

- ⇒Pearl Culture Exhibition Center
- ⇒Jinshan Old Street: also called Jinbaoli Old Street. It is the oldest and busiest food street in Jinshan.
- ⇒Jinbaoli Cihu Temple Golden Face Mazu Temple for New Year Blessings
- ⇒The Governor Hot Spring Bath (Public Pool): Located near the old Jinshan Beach, plus this place was the hot spring guesthouse of the governor during the Japanese occupation, so it was named. It is one of the few places on the main island of Taiwan where you can enjoy the sea view while bathing. (Note: Please bring your own swimsuit for the hot spring bath)

Note: Hot spring baths cannot pre-reserved & it base on first-come first-serve on spot. If The Governor Hot Spring is full on that day, it will change to others hot spring bath.

- ⇒Huang-kang Fishing Harbor: Huang-kang has a rich catch, so it has become an important seafood fishing port in the Jinshan area.
- Hotel: Taipei Garden, Caesar Metro, Courtyard by Marriott or similar 5*

DAY 6 TAIPEI

(B: Hotel / L: Mongolian BBQ / D: XiaoLongBao meal)

Today proceed for the following sightseeing;

- ⇒Jimmy's Moon Bus, featuring children's reading space in a bus painted with smiling moons.
- ⇒Tien Lu Gallery
- ⇒Pineapple Cake Dream Factory
- ⇒Pingxi or Shifen Old Street: Walk along old Street and experience releasing a Kong Ming Lantern (4-6 pax sharing per lantern).--Note: Release lantern subject to the weather conditions.
- ⇒Ximending shopping districts and restaurants.

Hotel: Taipei Garden, Caesar Metro, Courtyard by Marriott or similar 5*

DAY 7 TAIPEI - FREE DAY (For JX/CI passenge

(B: Hotel) - Note: *Free night only available / valid for Starlux & China airline passengers.

Today, you have a whole day free to explore Taipei city. Hotel: Taipei Garden, Caesar Metro, Courtyard by Marriott or similar 5*

DAY 7 / DAY 8 TAIPEI 🧩 SINGAPORE

(B: Hotel)

After breakfast, transfer to airport for your flight back to Singapore. Your tour ends with memories of a truly delightful holiday with WTS Travel.



















行程 景点 特色

TC: TWN-CNY2025-SQ / JX / CI

台北

- 几米月亮公车站 √ 宁夏夜市
- 士林官邸花園~四季花卉展
- 平溪老街或十分老街+放天灯
- 西门町
- 大稻埕迪化街~百年老街巡礼

台北~金山

- 金山老街~
- 金包里慈護宮 金面妈祖 新春祈福
- 旧金山總督温泉~体验泡汤乐趣
- 磺港漁港

- 台中
- 中社花海
- 彩虹眷村 高美湿地
- PARK2草悟广场 逢甲夜市
- 三井Lalaport Outlet Park

南投

- 九族文化村+乘搭单趟日月潭缆车 日月潭風景区~乘船游湖 + 文武廟

- / 往返航空经济舱机票
- / 06或07晚酒店住宿,
- √ 餐食順序根据行程提供
- ✓ 导游全程以中文解说
- ✓ 景点入门票
- 配套不包含:
- X 机场税/燃油税
- X 司机/导游小费
- X 旅游签证 (如需要)
- X 个人旅游保险
- X 杂费或个人消费

备注: ⊙如因春节塞车,将以实际状况调整行程。

⊙行程如有更动将以当地旅行社最后安排为准, 恕不 预先告知。如果中文和英文行程有不符合之处,请以 中文行程为准。 ①购物站: 山地特产中心/珍珠养殖 展览馆/山地特产中心/天禄展示中心等

第一天 新加坡 况 台北

▶注意: 如果乘客乘坐(CI)华航班机,请提前1天晚上抵 达新加坡机场办理登机手续 乘搭半夜航班飞往台湾。

(机上用餐 / 午: X / 晚: 夜市自理)

今天搭乘飞机前往**宝岛台湾**,抵达后专人接机,前往参 观以下景点;

⇒大稻埕迪化街~百年老街巡礼

⇒士林官邸花园~這座有台北人的後花园之称的景點, 年四季的都有不同主題的花卉展览。

⇔宁夏夜市~号称当地人觉得最好逛、 最美味夜市。

住宿: 北投雅樂軒、台北豪景 或同級

▶注意: 如果乘客乘坐(JX)星宇班机,第一天傍晚抵达台 北,将直接入住酒店休息,第二天开始走行程,参观景 点的次序将有所调整-(JX客人不含逛宁夏夜市)。

▶注意: 如遇 "28JAN.除夕夜" 将安排 除夕晚餐。

第二天 台北 – 台中

酒店 / 午: 当地风味 / 晚: 夜市自理) 早餐后,驱车游览以下景点;

➡中社花海~花园里展示四季花卉, 您可以在花海中拍 照及漫步欣赏美丽的花。 ⇒PARK2草悟广场~一个现代化购物和娱乐综合体。它

融合了购物、餐饮、娱乐和休闲设施。

⇒逢甲夜市 或 一中夜市

住宿: 台中碧根、文華道、薆悅台中館 或同级

(早: 酒店 / 午: 鹿港风味 / 晚: Outlet自理)

早餐后,驱车游览以下景点;

⇒彩虹眷村~又称彩虹村、彩虹艺术公园

⇨鹿港老街~位于彰化的一个历史悠久的老街区,充满 传统建筑和文化氛围。

⇨高美湿地、风车公园

⇒台中三井LaLaport Shopping Park - 首創大型LED 天幕空橋 & 360度柱型LED螢幕。

台中碧根 、文華道 、薆悅台中館 或同级



第四天 台中 - 南投 - 台中

(早: 酒店 / 午: 九族文化村自理 / 晚: 火锅Buffet) 早餐后, 驱车游览以下景点;

⇒山地特产中心: 购买心仪的手信礼品

→九族文化村: 位於日月潭,是以台灣原住民文化為主題, 所打造的歡樂多元的主題乐园~★特别安排: "乘搭单趟

⇔日月潭风景区+文武廟: 是一个天然湖泊,其形状独特 湖中有光华岛将湖面分为两个部分, 东边像太阳, 西 边像月亮, 因此得名"日月潭"。

住宿: 台中碧根、文華道、薆悅台中館 或同级

第五天 台中 – 台北 金山

(早: 酒店 / 午: 老街自理 / 晚: 渔港料理) 早餐后,驱车游览以下景点;

⇨珍珠展示中心

⇨金包里慈護宮~新春祈福 參拜"金面媽祖"

⇒旧金山总督温泉泡汤(大众池)~位于旧有金山海水浴 场附近,再加上此处为日据时期总督的温泉招待所,故 一边可观赏优美的海湾风景,为台湾本岛少数 可泡汤赏海景的地点。(注:客人須自备泳衣泳装泡汤 *备注:温泉泡汤无法预定为现场侯位,如总督温泉客 满无法接待,将变更为气汤温泉馆泡汤

➡磺港漁港~磺港的漁獲量丰富,因此成為金山地区重 要的海鮮漁港。晚餐享受这里的渔港料理。

住宿: 5*台北花園、凱達、六福萬怡酒店 或同級

第六天 台北

(早:酒店 / 午:蒙古烤肉吃到饱 / 晚:小笼包餐) 早餐后,驱车游览以下景点;

□ 几米公車站-温柔清新的几米风格吸引众多观光人潮, 是邻近台北101附近最可爱必游景点之一。

⇒天禄艺术中心: 天禄艺品中心去一探中国风水的奥秘。

⇒凤梨酥饼家:参观凤梨酥梦工厂

⇒平溪老街或十分老街~放祈福天灯(4-6人享1个天灯-

⇒西门町: 这里集合时下年轻人最爱逛的流行商圈。 住宿: 5*台北花園、凱達、六福萬怡酒店 或同級

台北~免费一晚自由行(限于JX/CI乘客)

(早:酒店) -注:*免费一晚只限于星字/中华航空的乘客 早餐后, 您有一整天时间自由闲逛于台北市! 住宿: 5*台北花園、凱達、六福萬怡酒店 或同級

第七天/第八天 台北 🛪 新加坡

(早: 酒店)

早餐后将送往桃园机场搭乘航班返回家园, 留下与贵宾 旅运甜蜜的回憶, 結束這趟难忘的台湾之旅!



🛪 2025 CNY Departure Date / 2025 新春 团体出发日期:

(7D6N) 28 JAN - 03 FEB by SQ (Tue-Mon)

(7D6N) 30 JAN - 05 FEB by SQ (Thu-Wed)

(8D7N) 25 JAN - 01 FEB by JX (Sat-Sat)

(8D7N) 29 JAN - 05 FEB by CI (Wed-Wed)

Flight Schedule on SQ JX CI / 航班详情:

SIN-TPE (SQ876) 0810-1255 hrs (JX732) 1500-1940 hrs (CI756) 0215-0655hrs (check-in airport 1day earlie TPE-SIN (SQ877) 1410-1855 hrs (JX731) 0900-1340 hrs (CI755) 2000-0040hrs (+1)

Note: *Flight Timing subject to change with/without prior notice. *Subject to group size of minimum 10Pax Adult to confirm departure. 注: *以下航班时刻所显示的时刻表仅供参考,如有变动恕不另行通知。*团队至少10成人成团















